JUFE International School 

BUUK® Mock IELTS Speaking Test Procedure

Examiner: Andy Meek

Before the test:

1. BUUK emails candidates The Test Notice (准考证). The Test Notice will state clearly the location, time and documents to bring for the speaking test. The Test Notice needs to be printed by the candidates and brought to the test centre when candidates take the test. 

BUUK将通过邮件的方式提醒考生参加测试（并打印准考证）。测试通知上将标明口语考试的地点、时间和所需要的文件。测试通知需要考生自行打印，并在考试时带到考试中心。

2. When The Test Notice is emailed, BUUK will inform the students via QQ/We chat groups/representative students/liaison teachers at the conveniences of the JUFE International School.

当考试通知通过邮件下发至各位考生时，BUUK将通过QQ、微信、学生代表或者辅导员老师等方式再次提醒各位考生准时参加考试。

3. BUUK will email candidates a video about the Mock Speaking Test Procedure, i.e., the three parts and attentions to be paid. The video will also provide one or two test examples, thus candidates can be familiarized and relaxed with the test.
BUUK将给各位考生发送雅思口语模考的相关视频，例如：口语考试的三个部分及应该注意的重点。同时，视频还将提供一到两个考试的案例，以便考生了解相关的考试信息。 

The test:

Candidates takes the test in accordance with the requirement of The Test Notice. 

1. Arrive at least 15 minutes before the test. 提前15分钟进入候考区。
2. Bring two of the three IDs, i.e., ID Card身份证, All-in-one Card一卡通, or Student ID学生证. 持身份证、一卡通或者学生证（三证取其二）有效证件进行考试。
3. The test is recorded. 考试将被全程录音。
After the test:

1. BUUK provides printed/signed Test Reports of each candidate to JUFE International School, which states the score of speaking and four sub-scores, therefore candidate will know where to improve. 

BUUK将为每一位考生提供具有考官签字的成绩单，包含口语总分和评分标准，这样考生就知道这哪一个环节需要提高自己的分数。

2. When one class is completed, BUUK will email a report of the class in Excel format to JUFE International School within 10 working days. 

当一个班级完成测试后，BUUK将在10个工作日之内通过EXCEL格式将考试成绩发送至江西财经大学国际学院。

3. BUUK will give the recorded test exam to JUFE International School when the test is finished. 

当所有测试结束，BUUK将发送整体测试报告至江西财经大学国际学院。
